
Interpellatieverzoek (artikel 40 RvO)

Aan de voorzitter van de raad van de gemeente Roosendaal

Geachte voorzitter,

De raad van de gemeente Roosendaal bijeen op 9 juni 2016 

De volgende vragen zijn onderwerp van interpellatie,

1. Is wethouder Lok op pagina 2 van de bijgevoegde nieuwsbrief juist geciteerd en als dat niet zo is 

wat is dan onjuist geciteerd?  

2.Met welke ondernemers is wanneer en meerdere keren gesproken over het parkeerplan? 
3.Hoe bent u tot uw conclusie gekomen dat ondernemers absoluut tegen een proef zijn met het 

eerste uur gratis parkeren?
4.Wat is volgens u de reden dat 97% van de 106 ondervraagde bedrijven voor een proef zijn met het 

eerste uur gratis parkeren?
5.Wat is volgens u de reden dat minder dan 2% van de 106 bedrijven dor bestuur, directie of 

wethouder binnenstad zijn bevraagd hierover?
6.Wat is volgens u de reden dat 16% van de 106 ondervraagde bedrijven op enigerlei wijze betrokken 

is bij de discussie en of plannen voor een nieuwe aanpak parkeren in het centrum?
7.Met welke van de 4 conclusies op pagina 3 van de nieuwsbrief bent u het oneens en waarom?
8.Met welke van de 4 aanbevelingen op pagina 3 van de nieuwsbrief bent u het oneens en waarom?
9.Bent u door de uitkomsten van deze peiling tot nieuwe inzichten gekomen, welke?

Betreft: Interpellatieverzoek volgens artikel 40, RvO 

Steller vragen: Ton Schijvenaars, Alex Raggers, 
Michael Yap en John Hertogh

Onderwerp: Reactie wethouder Lok op proef 
eerste uur gratis parkeren  
P-Nieuwe Markt

Datum: 7 juni 2016



Het college wordt verzocht deze vragen tijdens de interpellatie te beantwoorden en met de raad 

hierover in debat te gaan.

Toelichting:

De interpellerende fracties hebben in gezamenlijkheid een Roosendaalse Peiling gehouden onder 106 

bedrijven op de Nieuwe Markt en omgeving. In de bijgevoegde nieuwsbrief staan alle details. De 

uitkomsten van de peiling van 2 juni 2016 wijken sterk af van de uitspraken van de wethouder tijdens 

de raadsvergadering van 26 mei 2016. Wij willen graag de wethouder hierover bevragen. Een 

inhoudelijke debat over het parkeren zullen wij voeren bij de behandeling van het toekomstige 

parkeerplan dat binnenkort op de agenda komt. De interpellatie gaat sec over het grote verschil in 

uitspraken van de wethouder en de uitkomsten van de peiling.

Ton Schijvenaars, fractie Nieuwe Democraten 

Alex Raggers, fractie D66 Roosendaal

Michael Yap, fractie PvdA Roosendaal

John Hertogh, fractie VLP


